
ZAPISNIK
9. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPaINE LOVRAN, odriane dana 29. oZujka 201E.
godine, u vije6nici Opdine Lovran.
Zapoaeto u 18,00 sati.
Pozdravljajuii nazodne, predsjednik Opdinskog vijeda, Branislav PETKOVIC, zamolio je da
se izw5i prozivka.
Utwduje se da je sjednici nazodno ll vijednika i to: Branislav PETKOVIC, Sini5a VILKE,
Marina ISKRA, Bo5ko MARJANAC, Vanja TANCABEL, Patricia JAKUPEC, Neven
MOHOROVIdIC, Durdica TANCABEL, Drago KOROSAK, Rene DUSEVIC i Narasa
MILJAK.
Osim vijeinika Op6inskog vijeia Opiine Lowan, na sjednici su nazodni: opdinski nadelnik,
Bojan SIMONIC, zamjenik opiinskog nadelnika, Toni DRUZET A, Liza SANDALJ,
direktorica Turistidke zajednice Opiine Lowan i voditeljica Odsjeka za stambeno komunalni
sustav, Tamara MITTEL.

Predstavnica tiska: Marina KIRIGIN (Novi List).

Jednoglasno (ll 
".zaa) 

je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Azela
MANDZO, a za ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (11 ,,2a") su izabrani
Patricia JAKUPEC i Bo5ko MARJANAC.

Prcdsjednik Opdinskog vijeda otvorio je

VIJEENIdKA PITANJA

Gospotla TANCABEL, pozdravljajudi nazoine, istakla je da je vi5e puta na sjednica
Opiinskog vijeia ukazivala kako nesavjesni vozadi vrlo iesto s glavne prometnice skre6u u
ulicu Zrtava faSizma i na taj nadin kr5e propise i ugroZavaju pje5ake koji izlazi iz objekta
TrZnica, kao i dostavna vozila koja snabdijevaju poslovne prostore. PredlaZe da se na neki
nadin postavi ,,banjera" (cvjetnjak) koja bi onemoguiila ,,manevar skretanja".
Naielnik SIMONId, zahvalio se na upitu te je istaknuo da je i osobno u viSe nawata uodio
ovaj problerq da je prometna kultura na niskoj razini te da, iako postoji kamera koja biljeZi
dogadaje, nesavjesni vozadi i dalje upomo kr5e pravila zbog dega ie poku5ati s prometnim
strudnjakom obiii teren i iznaii neko rje5enje. Uodio je da postoji problem kada nesavjesni
vozadi istom ulicom, a radi se o jednosmjernoj ulici, prometuju u krivom smjeru, Sto
predstavlja jo5 veiu opasnost.
Gospoila MILJAK, pozdravljajuii nazodne, postavila je upit u odnosu na now rasvjetu i
rasvjetna tijela koja se postavljaju, gradani negoduju da je luk koji lampa osvjetljava suZen.
Postavlja upit da li 6e se postaviti dodatno osvjetljenje na postojeie stupove ili ie se dodati joS

stupova. Isto tako, podsjetila je da se pri donoSenju odluke o zamjeni rasvjete razmatrala
moguinost da ie se postaviti Zuta led rasvjeta, a montirana je hladna plava te da li je tome
tako.
Naielnik SIMONIa odgovorio je da su radovi na izmjeni javne rasvjete u tijeku, da su i
njega kontaktirali gradani, da se postavlja dogovorena Zuta led rasvjeta, ekoloSki prihvatljivija
i na koju 6e se gradani s vremenom priviknuti, te da ie se eventualni uoieni nedostaci
nastojati rijeSit prije tehniikog prijema.
Gospoila JAKUPEC, pozdravljajuii nazodne, nadovezala se na raspravu o javnoj rasvjeti i
istakla da su brojni mje5tani Tuli5evice i gomjih zaselaka nezadovoljni novom javnom
rasvjetnorq da je rasvjeta slabijeg intenziteta, a isto tako informirala je da su ranije, kad se
takoder w5ila izmjena lampi, uklonjena dva stupa javne rasvjete i nikad viSe nisu waiena
(predio Ukovac), tako daje na tom dijelu potpuni mrak.
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Kako vi5e nije bilo vijeinidkih pitanja, predsjednik Opdinskog vijeda ista je zakljudio i
upoznao dlanove Vijeia da nitko od ovla5tenih predlagatelja nije podnio obrazloZeni pisani
prigovor na dostavljeni dnevni red 9. sjednice Opdinskog vijeia Opiine Lorran pa se,

sukladno dlanku 58., stavak 4., Poslovnika Op6inskog vijeia, predloZeni dnevni red smatra
usvojenim i o njemu se posebno ne glasuje.

Utvr<Iuje se da je usvojen sljededi
DNE\AII RE,D

1. Usvajanje zapisnika 8. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Lovran
2. IzvjeS6e o realizaciji Programa izgradnje objekata i uredaja komunalne

infrastrukture u 2017, godini
3. IzvjeS6e o izvrlenju GodiSnjeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i

uredenog gradevinskog zemlji5ta u 2017. godini
4, Izvje5de o provedbi Plana gospodarenja otpadom
5. Izvjelde o radu Opdinskog naielnika za razdoblje lipanj/srpanj- prosinac 2017.

godine
6. Turistitka zajednica Opdine Lovran, Statistiiko izvjeSde za 2017. godinu (Luiza

Sandalj, direktorica TZ Opdine Lovran)
7. Dario Zmvi{ zahtjev za prodaju dijela gri.59, K.o. Lovran
8. Utvrtlenje namjene poslovnih prostora u Lovranu:

8.1. Set. m. Tita 56
8.2. Stari grad 7

9. Skidanje karaktera op6eg dobra na z.i. 3621,K.o. Lovran
10. Ocjenjivaiki sud, Prijedlog kandidata za dodjelu priznanja Opdine Lovran (zapisnik

1. i 2. sjednice)
I l. Komisija za izbor i imenovanja, razrje5enje i imenovanje ilana Odbora za

medunarodnu suradnju (sjednica 26.03.2018.)
12. Informacija o odrianim sjednicama radnih tijela Opdinskog vijeda

- Odbora za medunarodnu suradnju,5. sjednica (20.02.2018.)
- Odbora za ruralni razvoj,4. sjednica (26.03.2018.)

Ad 1. Usvajanje zapisnika 8. sjednice Op6inskog vijeda Opdine Lovran
Kako se nitko od vijeinika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 8. sjednice
Opiinskog vijeia, zapisnik je dat na glasanje.
Utvriluje se da je jednoglasno (ll ,,,2a") usvojen zapisnik 8. sjednice Opdinskog vijeda
Opdine Lovran.

Ad 2. Izvje5de o realizaciji Programa izgradnje objekata i uretlaja komunalne
infrastrukture u 2017. godini
Predsjednik Op6inskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da
proditaju zakljudke Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak donesen na 7.

sjednici Odbora, odrZanoj dana 28. oZujka 2018. godine, kojim se prihvata Izujeite o
realizociji Programa izgradnje objekata i uretlaja komunolne infrostruklure u 2017. godini
i upatuje Opiinskom vijetu Optine Lovran na razmatranje i usvajanje.
Gospoila MILJAK, u ime Odbora za prostorno uredenje, proditala je zakljudak donesen na 9.

sjednici Odbora, odrZanoj dana 27. oZujka 2018. godine, kojim se prihvaia lzujeiie o
realizaciji Programa izgradnje objekata i ureitojo komunalne infraslrukture u 2017. godini
i uputuje Optinskom vijetu Optine Lovrdn na razhratranje i usvojanje.
Naielnik SIMONIC zamolio je gospotlu Mittel, voditeljicu Odsjeka za stambeno-komunalni
sustava za krade obrazloZenje.
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Gospoda MITTEL dala je kraie uvodno obrazloZenje Izvje5ia o realizaciji Programa
izgradnje objekata i uredenja komunalne infrastrukture u 2017. godini. Dostava lzvjeSla
opiinskom vijeiu proizlazi iz Zakona o komunalnom gospodarstw. U Izvje5iu je dat prikaz
planiranih investicija i njihovo ostvarenje kao i prikaz financijskih sredstava utroSenih za
njihovo ostvarenje, a u dijoj strukturi su sadrZana i namjenska sredstva komunalnog
doprinosa. Napomenula je da je realizacija Programa ovisna o tehnidkim moguinostima i o
dinamici ostvarivanja namjenskih sredstava komunalnog doprinosa, posebno iz razloga
moguinosti kori5tenja odgode plaianja komunalnog doprinosa od jedne godine za bespravno
izgradene gradevine koje se ozakonjuju i obrodno plaianje koje je odobreno Plodinama za
izgradnju supermarketa. Pored namjenskih sredstava komunalnog doprinosa planirani su i
drugi prihodi pa tako i sredstva kredita za modemizaciju javne rasvjete Opiine Lolran koja ie
se dowSiti u 2018. godini.
Predsjednik Opdinskog vije6a otvorio je raspravu.
Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspraw, Predsjednik Opdinskog vijeia raspraru je
zakljudio i prijedlog odluke dao na glasanje.
Utvrtluje se da je jednoglasno ( 11"2a") donesen

zakljuiak
Prihvada se lzvje56e o realizaciji Programa izgradnje objekata i uredaja komunalne
infrastrukture u 2017. godini.

Ad 3. Izvjelde o izvrlenju Godi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i
uredenog gradevinskog zemljiSta u 2017. godini
Predsjednik Opdinskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da
proditaju zakljudke Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak donesen na 7.

sjednici Odbora, odrZ:anoj dana 28. oZujka 2018. godine, kojim se prihvoto Izuieite o
izvrienju Godiinjeg progromo odriovonja komunalne infrastrukture i ureilenog
grattevinskog zemljiita u 2017. godini i upuiuje Optinskom vijeiu Opdine Lovron na
razm atranj e i u sy aj anj e.

Gospoila MILJAK, u ime Odbora za prostorno uredenje, proditala je zakljudak donesen na 9.
sjednici Odbora, odr2:rnoj dana 27. oZujka 2018. godine, kojim se prihvaio lTujeiie o
izvrienju Godifujeg progroma odriavonja komunalne infrastrukture i ureitenog
gratlevinskog zem$iita u 2017. godini i upuiuje Opiinskom vijetu Opiine Lovran na
razm atranj e i u sv aj anj e.

Gospoila MITTEL dala je kraie uvodno obrazloZenje IzvjeSia o izw5enju Godi5njeg
programa odrZavanja komunalne infrastrukture i uredenog gradevinskog zemlji5ta u 2017.
godini i naglasila kako se isti ostvario u planiranom obimu te da se najvedi broj aktivnosti
izwiavao sukladno viSegodi5njim ugovorima s izwsiteljima koji su odabrani natjedajnim
postupcima u prethodnom razdoblju, dok su se godi5njim ugovorima s Komunalcem d.o.o. i
Stubicom d.o.o. lr5ili poslovi odrZavanja distoie javnih pow5ina, odrZavanja neuretlenih
zelenih powSina, javne rasvjete i nerazvrstanih cesta, ukljudujuii i zimsku sluZbu.
Predsjednik Op6inskog vijeda otvorio je raspravu.
Na upit gospode TANCABEL da li se izvjeSie odnosi na sve izrr3itelje usluga iti
pojedinadno za Stubicu, Komunalac i dalje, odgovoreno je da se radi o objedinjenom izvjeSiu.
Kako se vi5e nitko od vijeinika nije javio za raspra\.u, Predsjednik Opiinskog vijeia raspraw
je zakljudio i prijedlog odluke dao na glasanje.
Utvriluje se da je jednoglasno ( 11"2a") donesen

zakljuiak
Prihvada se IzvjeSde o izvrienju Godi5njeg programa odrZavanja komunalne
infrastrukture i uredenog gradevinskog zemljiSta u 2017. godini.
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Ad 4. Izvjelde o provedbi Plana gospodarenja otpadom



Predsjednik Opdinskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da

proditaju zakljudke Odbora.

Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak donesen na 7.
sjednici Odbora, odrZ:anoj dana 28. oZujka 2018. godine, kojim se prihvata lTujeite o
provedbi plono gospodorenjo otpadom Optine Lovran za 2017. godini i uputuje Optinskom
vijeiu Optine Lovtan na rozn otronje i usvajanje.
Gospoda MILJAK, u ime Odbora za prostorno uredenje, proditala je zakljudak donesen na 9.
sjednici Odbora, odrZanoj dana 27. oZujka 2018. godine, kojim se prihvata l7uje\[e o
provedbi plana gospodorenjo otpodom Optine Lovran zo 2017. godini i uputuje Opiinskom
vije[u Optine Lovron no rozmotranje i unajanje.
Naielnik SIMONId uvodno je istaknuo da je dobro da su s Izvje3iem o provedbi Plana
gospodarenja otpadom upomati vijeinici i da oru informaciju prime svi, a prije nego se

pristupi nabavci novih spremnika jer se vidi velika razlika od sijednja i kolovoza kada se u
sezoni dvostruko poveia potreba za novim spremnicima. Kako ie se u nabavku spremnika
krenuti nakon sezone, za odekivati je da 6e se do iduie sezone poku5ati dogovoriti i
uspostaviti novi, bolji nadin odvoza smeia.
Predsjednik Opdinskog vijeda po ovoj totki otvorio je raspravu.
Gospodin KOROSAK ukljudio se u raspral,u i iskazao ialjenje da se s ovim projektom nije
zapodelo puno ranije, molda 2015. godine, kada je pilot projekt pokrenut u Gradu Opatiji i
Opiini Mo56enidka Draga jer bi se ljudi vei polako privikli na novi nadin odvajanja otpada,
stekli naviku odlaganja otpada u spremnike i slidno. Takoder je, uvidom u dostavljeni Plan u
kojem se navodi broj spremnika i posuda te lokacije na kojima se nalaze, sugertao da se,

ukoliko je moguie, nabavi vi5e od jedne posude za staklenu ambalazu jer o postojanju iste
nije imao saznanja, a smatra da jedna posuda - spremnik za staklenu ambalaZu - za cijeli
Lowan nije dostatna. Takoder se navodi postojanje 13 posuda - kontejnera za papir pa
predlaZe i sugerira da se putem letaka i raznih obavijesti gradene informira o postojanju istih
kako bi se kod ljudi stekla navika odlaganja.
Gospodin TANCABEL, kao dlan Savjeta potro5ada, informirala je da u materijalu za
sjednicu radnog tijela stoji informacija da ie Komunalac s tim aktivnostima zapodeti s 01.
svibnjem 2018. godine.
Naielnik SIMONIC odgovorio je da ie se sa prikupljanjem odvojenog otpada zapodeti s l.
svibnjem 2018. godine, ali na nadin da ie se zadrZati postojeii spremnici, a ljudima ie se,

sada jo5 nije upoznat kako, podijeliti weiice za skupljanje korisnog otpada. Na taj nadin ljudi
ie se prije nauditi na izdvajanje dijela korisnog otpada u Zute rreiice.
Gospotla TANCABEL, ukljudujuii se u raspravu na primjedbu gospodina Koro5aka kojije
izrazio Laljenje da Lowan nije s odvajanjem otpada krenuo kad i Opatija, istakla je da i u
Opatiji nije sve saw3eno jer uz bidone i kante za smeie stoje pune rre6ice i brdo sme6a, tako
da taj projekt u Opatiji isto nije na zavidnoj razini.
Gospo<Ia JAKUPEC, na konstataciju Opiinskog nadelnika kako se u Lowanu u ljetnim
mjesecima kolidina smeia gotovo udvostruduje, predlaZe da se razmotri prijedlog da se

skuptjanje smeia organizira viSe puta tjedno, gdje za primjer navodi Dramalj u kojem se

odvoz mijeSanog otpada u ljetnim mjesecima w5i svakodnevno.
Kako se vi5e nitko od vijeinika nije javio za raspra\u, Predsjednik Opiinskog vijeia raspraru
je zakljudio i prijedlog odluke dao na glasanje.

Utvrtluje se da je jednoglasno ( 1l"za") donesen
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zakljuiak
Usvaja se lzvje5de opdinskog natelnika o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine
Lovran za 2017. godinu.



Ad 5. Izvje56e o radu Op6inskog naielnika za razdoblje lipanj/srpanj- prosinac 2017.
godine
Naielnik SIMONIa upu6ujuii na obvezu Opiinskog nadelnika da do 31. oZujka tekude
godine dostavi Opiinskom vijeiu Izvje5ie o radu Opiinskog nadelnika, isto je pripremio i
dostavio Vijeiu.
Predsjednik Opdinskog vijeda po ovoj toiki otvorio je raspravu.
Gospodin KOROSAK, iako rasprava nije usmjerena prema IzvjeS6u o radu Opiinskog
nadelnika, iskoristio je priliku i istaknuo da je razodaran Sto ne uspijevamo rje5avati naSe
aktualne probleme i zadatke. Za pimjer je naveo kako je Opdina Lolran predlagala da u
Upravnom vijeiu Ludke uprave Opatija, Lorran, MoSienidka Draga bude i predstavnik
Opiine Lorran, ali da naZalost u tome nismo uspjeli, ve6 je imenovana osoba iz Mo5denidke
Drage. Nadovezujuii se na isto, novi ravnatelj Ludke uprave, gospodin Fernando Kirigin u
velikom dlanku za Novi List, u kojem je predstavio predstojeie aktivnosti Ludke uprave i
nabrojio niz investicija koje ie se odvijati na ludkom podrudju, niti jedna nije na podrudju
Opdine Lowarl osim one o produljenje lukobrana u Medveji, a koja investicij a je vezana tz
realizaciju Projekta Zidara Udka.
Dalje je ukazao na zapu5tene objekte LRH, Marina, Istarska tavema, Danica, Mhamar, hotel
Medveja, a do temelja je sru5en hotel Splendid, te smatra da zapuiteni i napu5teni objekti
predstavljaju ruglo, a da se u gospodarskom i turistidkom smislu ve6 27 godina stvaraju
nemjerljivi gubici.
Nadovezao se i na hotel Lovor koji je u vlasni5tvu drZave, objekt koji je takoder zapuSten i
predstavlja potencijalnu opasnost od uru5avanja.
Po njegoru miSljenju kao da je Lowan ,,zadnja rupa na svirali", predlaZe da bi opiinske
strukture trebale puno viSe i agresivnije nastupati prema fondovima i ministarstvima s ciljem
Sto brZeg i uspje5nih rje5avanja po njegovu mi5ljenju za Lowan bitnih problema.
Naielnik SIMONIC istide da je vijeinik KOROSAK nabrojao niz aktivnosti koje nisu u
djelokrugu rada Op6inskog nadelnika pa tako navodi da izbor dlana u Upravno vijeie Ludke
uprave Opatija, Lorran, Mo5ienidka Draga nije u ovlasti Opiine Lowan. Sto se tide ludice
Lowan, informirao je da se izrr5io obilazak terena, ukazano je na kritidne todke, a i
popravljena je dizalica za brodice, a u pripremi je i investicija u iznosu od cca 575.000,00
kuna u Medveji, projekt pro5irenja ludice u Medveji s pro5irenjem lukobrana s 204 vezova,
izwsen je odabir projekta, a projekt nije vezan za Projekt Zidara Udka. Realizacija projekta
vezana je uz intervenciju u prostomo plansku dokumentaciju.
Sto se tiie zapuStenih i napuStenih objekata LRH, u posljednje wijeme intenzivirali su se
razgovori i susreti, stalno se kontaktira te je za odekivati da se nazire kraj i tih problema.
Hotel Splendid je sru5en, ograda kod hotela Bristol je popravljena, za dosta nekih otvorenih
pitanja, koja su godinama prisutna nazire se rjeienje, a da li ie se i kada ti nekadaSnji hotelski
objekli stavljati u funkciju, upitno je. Zasigumo ie i tu trebati odredene intervencije u
prostomo - plansku dokumentaciju kako bi se omoguiili i stvorili uvjeti za proSirenje
nekada5njih hotelskih objekata kako bi udovoljili zahtjevima modemog tudstiikog trZi5ta
(bazeni, wellness i drugo). Za primjer navodi hotele Paris i Zagreb u Opatiji koji se nalaze na
wlo atraktivnim lokacijama, ali da godinama nisu mogli naii investitore.
Zamjenik nadelnika, gospodin DRUZETA, dopunio je odgovor i u odnosu na Ludku upraru
Opatija, Lowan, M. Draga, istaknuo je dobru suradnju s ravnateljem, gospodinom Kiriginom
koji je wlo kooperativan i susretljiv, a upoznat s problematikom komunalne ludice Lowan, u
pripremi je izrada registra, odnosno, evidencija brodica kako bi se dobilo stvarno stanje i

potrebe komunalne ludice.
Sto se tide hotela u Medveji, radi se o objektu Hrvatske po5tanske banke za koju da je proSle
godine iskazan interes za kupnju, no naZalost prodaja je izostala.
Kako nije bilo drugih pitanja i prijedloga, Izvje5de o radu Opdinskog naielnika za
razdoblje lipanj/srpanj- prosinac 2017. godine, prima se na znanje.
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Ad 6. Turistilka zajednica Opdine Lovran, Statistiiko izvje!6e za 2017, godinu (Luiza
Sandalj, direktorica TZ Op6ine Lovan)
Predsjednik Opdinskog vijeda pozdravio je gospodu SAN'DALJ, direktoricu Turistidke
zajednice Opiine Lowan i zamolio da izvjeS6e o radu predstavi vijeinicima.
Gospoila SANDALJ ukratko se predstavil4 te istakla da je IzvjeSie dostavljeno u
materijalima pa da bi podvukla najvaZnije. Ono Sto bi istakla kao bitno jest dinjenica da je u
Lowanu registrirano 4000 leiaja, od toga 35%o u hotelima, 33% u obiteljskom smje5taju, dok
25o/o poslo dine kampovi. Primijeieno je da najvise raste obiteljski smjestaj, sto je trend i u
cijeloj Hrvatskoj, a u pripremi je i izrada nove re-kategorizacije obiteljskog smjestaja. Dalje je
istakla da je Lowan destinacija s 3 zvjezdice, koju kategoriju dini 50% kapaciteta, a time
dobivamo i informaciju kojim smjerom treba teZiti da dobijemo Sto kvalitetniji smje5taj i
profiliramo se u destinaciju za kvalitetnije goste, a potom tome treba prilagoditi i na5u
ponudu. Sto se tide no6enja, Lowan je u w5nim mjesecima dosegnuo maksimum, Sto se vidi i
po pritisku na infrastrukturu, pri demu treba gledati ne samo na prometnu infrastrukturu, vei i
na energetsku, zdravstvenu i sigurnosnu situaciju, stoga treba poraditi na aktivnostima tijekom
cijele godine jer je cilj imati cjelogodi5nji turizam. Najveii dio no6enja ostvaruje se u
hotelima koji predstavlja preko 45o/o udjela, a samim tim ostvaruje se i velik dio prihoda u
turizmu. Sto se tide strukture gostiju koji dolaze u Lorran, oni su iz na5ih tradicionalnih
trZi5ta, a to je Njemadka, Austrija, Italija, uglavnom osobnim automobilima i autobuserima,
ali razvojem novih low budget kompanija, avio linije su u postupnom porastu, pristupadnije su
Sirem broju ljudi i to je ono na demu se treba joi poraditi. Za oru godinu dogovorene su nove
linije sa Francuskom, Holandijom i Poljskom, u suradnji s Turistidkom zajednicom Kvarnera
odradena je promidZba, pa je za odekivati i veii broj dolazaka gostiju iz tih destinacija, a Sto
se tide dobne strukture, posje6enost je svih dobnih struldur4 osim onih do 25 godina, i to iz
razloga jer Lovran nije party destinacija, vei se profilirala kao destinacija za obitelji s djecom
i za seniore.
Ukratko je istakla da je Izvje5taj pregled i presjek turizma u Lowanu danas, a trebao bi nas
navoditi na razmi5ljanie o turizmu u budu6nosti.
Predsjednik Op6inskog vije6a zahvalio se gospotli Sandalj i otvorio raspravu.
Gospoila TANCABEL, pozdravila je gospodu Sandalj, istakla je da je vijeinica iz Hrvatske
stranke umirovljenika i 12 godina obna5a funkciju vijednice u Opiinskom vijeiu Opiine
Lorran. Istaka je da su vije6nici Opdine Lovran bili 17 godina svjedoci nerada gospodina
Brubnjaka, biv5eg direktora TZ Lowan, te ima neki osjeiaj da se isto i dalje nastavlja. U
nekoliko je nawata kao vijeinica zamolila da direktorica Turistidke zajednice podnese
izvjeSie o svom radu, medutim, u danalnjem materijalu dostavljeno je Statistidko izvje5de
skinuto s aplikacije E-visitora i to su ustvari podaci koje nije ostvarila Turistiika zajednica,
ved iznajmljivadi koji se bave turizmom. Posebno je zanima u djelokrugu rada direktorice
Turistidke zajednice, koliko je ostvareno prihoda, koliko rashoda i Sto je s dugom koji je
nastao za wijeme dok je direktor bio gospodin Brubnjak, dakle zamolila je za izvje5ie o radu
direktorice i o radu Turistidke zajednice. lz Iztjeita se da proditati da je LRH ostvario ovo i
ono i prikazano je 8 % poveianje dolazaka i noienja, Sto nije zasluga direktorice Turistidke
zajednice, vei je dinjenica da je i turistiika sezona bila bolja, da je posjedenost bila veia, a Vi
ste to ,,skinuli sa e-visitora". Kao direktorici Turistidke zajednice postavila je upit Sto je
konkretno udinila za Lowan, za lovranski turizam, osim vei prepoznatih manifestacija i

stereotipa kao Marunada, Tre5njada i vei pomatih gastro manifestacija. Isto tako istide da je
u saznanju da Turistidka zajednica financira izvodade na terasama objekata LRH, te postavlja
upit da li je to todno.
Nakon Sto je gospoda SANDALJ odgovorila je da je LRH glavni uplatitelj boravi5ne
pristojbe i opcenito prihoda, te da je informacija todna, gospoda TANCABEL je.

nezadovoljna odgovororq istakla da Turistidka zajednica ne radi za LRH, nego za Lorran u
cjelini, te da nije zadovoljna njenim radom. Isto tako, istakla je da je bila miSljenja kako ie
,.Zenska ruka" puno bolje i organiziranije djelovati i da ie se aktivirati u svakom pogledu, da
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ie biti primjer Turistidkim zajednicama, a ne da ie se ured oblijepiti plakatima razno-raznih
dogadanja i manifestacija, umjesto da bude vi5e cvijeia. Po njenom miSljenju smatra da bi se

Turistidka zajednica trebala puno vi5e truditi u pravcu privladenja turista u Lowan.
Gospoila SANDALJ odgovorila je da Turistidka zajednica radi prema Zakonu i uputama
Hrvatske turistidke zajednice i dodala kako Turistidka zajednica nije na proradunu Op6ine i
kako nisu duZni podnositi izvje5taje. Istakla je kako je njihov glavni zadatak promocija na
kojoj se puno radi, prvenstveno na vidljivosti destinacije i segmentu outdoor turizma.
Podsjetila je kako je dug Turistidke zajednice nastao prilikom seljenja ureda u novi prostor
pred osam godina, te navela kako se on smanjuje i kako je dogovorena njegova otplata.
Gospodin KOROSAK istaknuo je da bi po njegow mi5ljenju statistidki podaci bili i bolji da
su zapusteni kapacitete LRH u funkciji i upitao je direktoricu Sto s kampom Medveja.
Gospoila SANDALJ je odgovorila da autokampu Medveja predstoji uredenje i renovacija u
2019. godini.
Na upit gospode MILJAK o rekatogerizaciji, gospotla SANDALJ je odgovorila da je u
pripremi rekategorizacija objekata jer je puno objekata obnovljeno i samim time bi dobili i
veiu kategoriju od 3 zvjezdice, ali da ie se o tome provesti javna rasprava.
Gospoila MILJAK zahvalila se na odgovoru i predloZila da, kada vei govorimo o Lowanu
kao destinaciji koja se profilirala za obiteljski i seniorski turizarq da se razmisli i ponuda
obogati sadriajima primjerenim za djecu i obitelji s djecorn Isto tako, kao sugestiju, a

obzirom na sve mogu6nosti koje pruiaju mobilni uredaji i napredna tehnologija, da ponudu
koju imamo i koju nudimo Saljemo putem mobilnih aplikacija, Sto je svakako brZe i promptno
dostupno.
Kako nije bilo drugih pitanja i prijedloga, Predsjednik Opdinskog vijeda raspravu je
zakljuiio, a Izvjeide TuristiEke zajednice Op6ine Lovran primljeno je na znanje.

Ad 7. Dario Znvil zahtjev za prodaju dijela gri. 59, K.o. Lovran
Predsjednik Opdinskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da
proditaju zakljudke Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodantvo, proditao je zakljudak donesen na 7.

sjednici Odbora, odrZanoj dana 28. oZujka 2018. godine, kojim se prihvaia Prijedlog Odluke
kojom se odobrava prodaja 32/100 tlijela gr.i. 59, kuta od 126 m2, upisana u zk.ul. 1315

K,o. Lovran, u nsravi stan na II katu zgrade koji je u Planu posebnih dijelova nekretnine
oataien brojem 5 i iutom bojom, a sastoji se od 2 sobe, kuhinje s blagovaonicom, DB,
kupaonice, hodnika sa stepenKtem (spremiitem), i zaduiuje nodlebto upravno tijelo Optine
Lovran da rospiie notjedaj po poietnoj cijeni od 107.000,00 kn i uz napomenu da je stan

optereien nomoprimcem koji ima provo preie kupnje.
Prijedlog odluke se uputuje Opiinskom vijetu Opiine Lovron na rozntatranie i usvajanje.

Gospoila MILJAK, u ime Odbora za prostomo uredenje, proditala je zakljudak donesen na 9'
sjednici Odbora, odrZ:anoj dana 27 . oZujka 2018. godine, kojim se prihvaio Pr$edlog Odluke
kojom se odobrova prodaja 32/100 dijelo gr,i. 59, kuta od 126 m2, upkona u zk.ul. I3l5
K.o. Lovran, u naravi stan na II kalu zgrade koji je u Planu posebnih dijelova nakretnine
oznoien brojem 5 i i,utom bojoj, a sastoji se od 2 sobe, kuhinje s blagovoonicom, DB,

kupaonice, hodniko sa stepeniilem (spremi1tem), i zaduiuje nadleino uprovno tijelo Optine
Lovran da rospiie natjeiaj po poietnoi cijeni od 407,000,00 kn i uz napomenu da je stan

oplereten nomoprimcem koji ima pravo preie kupnie.
Prijedtog odluke se uputuje Opiinskom vijetu Optine Lovran na razmatranje i usvajanie.

Predsiednik Opiinskog vijeia zamolio je Nadelnika za kra(e obrazloZenje.

Naielnik sIMoNIa informirao je kako je gospodin Zovit zahtlev predao pred nesto viSe od

dvije godine, da je u medurremenu izrrseno etaZiranje objekta, te izraden energetski

certifiliat, izwsena procjena nekretnine koja je dostavljena u materijalu pa ne vidi zapreka da

se ne pristupi prodaji. Isto tako istaknuo je da je zatrai,ena procjena nekretnine od drugog

procjenitelja koja da je puno kvalitetnije napravljena te djeluje ozbiljnije.
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Predsjednik Opdinskog vijeda zahvalio se Naielniku i otvorio raspravu.
Gospotla TANCABEL istakla je da nema ni5ta protiv prodaje, ali da je u proSlom mandatu
bilo isto tako jedno pismo namjere za kupnju dijela destice nekretnine oko hostela, te da su
osobe odustale kada su dobile informaciju da moraju podmiriti i druge tro5kove. Stoga je
postavila upit da je gospodin Zovii informiran o tro5kovima koje jo5 mora podmiriti.
Gospoda MILJAK takoder nema ni5ta protiv da se pristupi prodaji neketnine, Sto se tide
elaborata djeluje ozbiljnije, no postavlja upit da li je terasa dio tog stana ili predstavlja
zajednidki dio, a etaZni elaborat ne madi i daje isto provedeno na sudu.
Naielnik SIMONIT odgovorio je da se radi o zajednidkom dijelu, da je elaborat dostavljen u
materijalima.
Kako nije bilo drugih pitanja, Predsjednik Opcinskog vijeia raspraw je zakljudio i prijedlog
odluke dao na glasanje.
Utvrtluje se da je jednoglasno (11 ,,2a") donesena sljededa

Odluka
I Odobrava se prodaja 321100 dijela gr.i. 59, kuda od 126 m2, upisane u z.k.ul.
l3l5 K.o. Lovran, u naravi stan na II katu zgrade koji je u Planu posebnih dijelova
nakretnine oznaien brojem 5 i iutom bojoj, a sastoji se od 2 sobe, kuhinje s

blagovaonicom, DB, kupaonice, hodnika sa stepeniStem (spremiStem).
II Nalaie se nadleinom upravnom tijelu Opdine Lovran da raspiSe natjeiaj za
prodaju nekretnine iz totke I ove Odluke, sukladno ilanku 4., stavak 2., Odluke o
raspolaganju imovinom u vlasnistvu Opdine Lovran ( SN PGZ 22110 ,20111,,28t12 i 45112
te SN OL 4114,7114,-llll4 i l/15, proiiSdeni tekst) po poietnoj cijeni od 407.000,00 kn uz
napomenu da je stan optereden namoprimcem koji ima pravo preie kupnje.
III Odluku o odabiru najpovoljnije ponude donijet de Op6insko vijede Op6ine
Lovran.

Ad 8. Utvrilenje namjene poslovnih prostora u Lovranu:
8.1. Set. m. Tita 56
8.2. Stari grad 7
Predsjednik Opdinskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da
protitaju zaktjudke Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak donesen na 7.

sjednici Odbora, odrZanoj dana 28. oZujka 2018. godine, kojim se prihvaia
8.1. prijeillog Odluke da se za poslovni prostor u Lovranu, S* m. Tita bn 56, pored do sada
utvrdenih djelalnosti, sukladno novom rasporedu istih po grupocijomo, dodaje i namjena iz
GRUPE II - kancelarijski prostor po poietnoj cijeni od 60,00 kn/m2 mjeseino te GRUPE
IV - usluine djelatnosti - njega i masaia tijela, po poietnoj cijeni od 45,00 kn/m2
mjeseino. Prijedlog odluke se uputuje Opiinskom vijetu Optine Lovran na roa altonje i
usvajanje.
8.2. prijedlog Odluke da se za poslovni prostor u Lovranu, Stari grad 7, pored do sada
utvrilenih djelatnostr, usklaclenih s novom Odluko o zakupu i kupoprodoji poslovnih
prosloro, ulvrtluju djelotnosli iz GRUPE II - kancelarijski prostor po potetnoj cijeni od
60,00 kn/m2 mjeseino te GRUPE IV - usluZne djelatnosti - njego i masaia tijela, po
poietnoj cijeni od 45,00 kn/m2 mjeseino.
Prijedlog odluke se upuiuje Opiinskom vijeiu Optine Lovron no tozrnatronje i usvajanje.

Gospoila MILJAK, u ime Odbora za prostorno uredenje, proditala je zakljudak donesen na 9.

sjednici Odbora, odrianoj dana 27. ozujka 2018. godine. kojim se prihvada

8.1. prijedlog Odluke da se za poslovni ptostor u Lovranu, Set m, Tita br. 56, pored do

soda utvritenih djelotnosti, sukladno novom tasporedu istih po grupacijama, dodaje i
namjena iz GRUPE II - koncelarijski prostor po poietnoj cijeni od 60,00 kn/m2 mjesetno
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te GRUPE IV - usluine djelotnosti - njega i masaZa tijelo, po poietnoj cijeni od 45,00
kn/m2 mjeseino.
Prijedlog odluke se upuiuje Optinskom vijetu Opiine Lovron no ro?rnolronje i usvojanje.
8.2. prijedlog Odluke da se za poslovni ptostor u Lovranu, Stari grad 7, pored do sada
utvralenih djelatnosti, usklaitenih s novom Odluko o zokupu i kupoprodoji poslovnih
prostoto, utvrttuju djelatnosti iz GRUP II - kancelorijski proslor po poietnoj cijeni od 60,00
kn/m2 mjeseino te GRUPE IV - usluine djelotnosti - njega i masaZa tijela po poietnoj
cijeni od 15,00 kn/m2 mjeseino.
Prijedlog odluke se upuiuje Opiinskom vijeiu Opiine Lovran na razrnalranje i usvajanje.

,/Konstatira se da je sjednicu Vijeia zbog ranije preuzetih obveza u 19,00 h napustio vijednik
DUSEVIC pa Vijeie s 10 vijeinika nastavlja s radom./

Predsjednik Opdinskog vijeda po ovoj toiki otvorio je raspravu.
Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspralu, Predsjednik Op6inskog vijeia raspraru je
zakljudio i dao na glasovanje prijedlog odluke
8.1.
Utvrtluje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
I Za poslovni prostor u Lovranu, Set m. Tita, br. 56, pored do sada utvrttenih
djelatnosti, sukladno novom rasporedu istih po grupacijama, dodaje se i namjena iz
GRUPE II - kancelarijski prostor po poietnoj cijeni od 60,00 kn/m2 mjeseino te
GRUPE IV - usluZne djelatnosti - njega i masaia tijela po poietnoj cijeni od 45,00
kn/m2 mjeseino.

II U prvom slijededem natjeiaju ponuditi poslovni prostor iz toike I ove Odluke za
davanje istog u zakup i to za djelatnosti iz:

1. GRUPE II - kancelarijski prostor po poietnoj cijeni od 60,00 kn/m2 mjesetno,
2. GRUPE III - skladi5te, po poietnoj cijeni od 50,00 kn/m2 mjeseino,
3. GRUPE IV - obrtniike i osobne usluge te proizvodne djelatnosti osim onih iz

GRUPE V - trgovina i proizvodnja prehrambenih proizvoda, umjetniiki ateljei,
po poietnoj cijeni od ,15,00 kn/m2 mjesetno,

4. GRUPE VI - krojaii, postolari, popravci kudanskih aparata i ureilaja, po
poietnoj cijeni od 10,00 kn/m2 mjeseino.

8.2.
Utvrtluje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesena sljededa

Odluka
I Za poslovni prostor u Lovranu, Stari grad, br. 7, utvrduje se, pored do sada

utvrdenih djelatnosti, uskladenih s novom Odlukom o zakupu i kupoprodaji poslovnih
prostora, djelatnosti iz GRUPE II - kancelarijski prostor po poietnoj cijeni od 60'00
kn/m2 mjeselno te GRUPE IV - usluine djelatnosti - njega i masaZa tijela po poietnoj
cijeni od 45,00 kn/m2 mjeseino.

II U pwom slijededem natjeiaju ponuditi poslovni prostor iz todke I ove Odluke za

davanje istog u zakup i to za djelatnosti iz:

1. GRUPE I - turistiika agenciia po poietnoj cijeni od 70'00 kn/m2 mjeseino,
2, GRUPE II - kancelarijski prostor po poietnoj cijeni od 60,00 kn/m2 mjeseino,

9



3. GRUPE III - ostale trgovine, osim onih iz GRUPE I i IV, po poietnoj cijeni od
50,00 kn/m2 mjeseino,

4. GRUPE IV - obrtniike i osobne usluge po poietnoj cijeni od 20,00 kn/m2
mj eseino.

Ad 9. Skidanje karaktera op6eg dobra na z.E. 3621, K.o. Lovran
Predsjednik Opdinskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da
proditaju zakljudke Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak donesen na 7.

sjednici Odbora, odrZanoj dana 28. oZujka 2018. godine, kojim se prihvada prijedlog Odluke
o ukidanju stolusa javnog dobra u opioj upotrebi na zi. 3621, zlcuL 2127, K.a Lovran te
se upuduje Optinskom vijetu Opiine Lovran na razrnatranje i usvajanje.
Gospo<Ia MILJAK, u ime Odbora za prostomo uredenje, proditala je zakljudak donesen na 9.

sjednici Odbora, odrZ:anoj dana 27 . ozujka 2018. godine, kojim se prihvada prijedlog Odluke
o ukidanju statuso jdvnog dobra u optoj upotrebi nu Li, 3621, Lk.uL 2127, Ko. Lovran te
se uputuje Optinskom vijetu Optine Lovran na razmatranje i usvajanje.

Predsjednik Op6inskog vijeda otvorio je raspravu.
Kako se nitko od vije6nika nije javio za raspratu, Predsjednik Opiinskog vijeia raspraru je
zakljudio i prijedlog odluke dao na glasanje.
Utvrtluje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesena sljededa

Odluka
o ukidanju statusa javnog dobra u op6oj upotrebi

Clanak l.
Utvrduje se da z.i. 3621., cesta od 176 m2,, z.l<.tt[.2127., K.o. Lovran, u naravi, neplodno,
livada i zemlji5te obraslo makijom, nije u funkciji opdeg dobra.

tlanak 2.
Ukida se status javnog dobra na 2.i.3621, z.k nl.2127., K.o. Lovran, te se, temeljem ove
Odluke, kao vlasnika tog dijela zemlji5ne Eestice, imenuje Opdina Lovran.

CIanak 3.
Nalaie se ZemljiSno knjiinom odjelu Opdinskog suda Opatija da, temeljem ove Odluke,
izvrli uknjiibu prava vlasni5tva Op6ine Lovran na 2.i.3621, K.o. Lovran.

Clanak 4.
Ova Odluka stupa na snagu danom objave u,,Sluibenim novinama Opdine Lovran".

fl(onstatira se da je sjednicu Vijeda zbog ranije preuzetih obveza u 19,10 h napustio vijednik
TANCABEL pa Vijeie s 9 vijeinika nastavlja s radom./

Ad 10. Ocjenjivaiki sud, Prijedlog kandidata za dodjelu priznanja Opdine Lovran
(zapisnik 1. i 2. sjednice)
Predsjednik Opdinskog vijeda zamolio je predsjednicu Ocjenjivatkog suda, gospodu Marinu
ISKRA da prodita zakljudak o prijedlogu kandidata za dodjelu priznanja Opiine LorT an.

Gospoila ISKRA, u ime Ocjenjivaikog suda, proditala je zaktjudak Ocjenjivadkog suda,

donesen na sjednici odrZanoj dana 19. oZujka 2018. godine, kojim se

l. PredlaZe Op6inskom vijedu Opdine Lovran da Nagradu Opdine Lovran za

Zivotno djelo, koju iini Povelja o Nagradi Opdine Lovran za Zivotno djelo i
noviana nagrada iiju visinu utvrduje Opdinski naielnik, dodjeli gospodinu
Miodragu KASICU, iz Lovran, Omladinska 7.

2. l)z ranije utvrden prijedlog s l. sjednica Ocjenjivaikog suda, kojom se predlaie
Nagradu Op6ine Lovran koju iini Povelja o Nagradi Opdine Lovran, dodijeliti
TENIS KLUBU LOVRAN, prijedlog se upuduje Opdinskom vijedu Opdine
Lovran na razmatranje i usvajanje.
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Predsjednik Opdinskog vijeda otvorio je raspravu.
Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspraw, Predsjednik Opiinskog vijeia raspraru je
zakljudio i prijedlog odluke dao na glasanje.
Utvrduje se da je jednoglasno ( 9 "za") donesena sljededa

Odluka
I Nagradu Opdine Lovran zt Livotno djelo, koju iini Povetja o Nagradi Opdine
Lovran za iivotno djelo i noviana nagrada iiju visinu utvrduje Op6inski naielnik
dodjeljuje se gospodinu MIODRAGU KASICU iz Lovrana, Omladinska 7.
II Nagradu Op6ine Lovran koju iini Povelja godi5nje nagrade Opdine Lovran
dodjeljuje se TENIS KLUBU LOVRAN iz Lovrana.
III Nagrade de se uruiiti u prigodi obiljeZavanja Dana Opdine Lovran.

Ad ll. Komisija, za izbor i imenovanja, razrjelenje i imenovanje ilana Odbora za
medunarodnu suradnju (sjednica 26.03.20f 8.)
Predsjednik Op6inskog vijeda zamolio je predsjednika Komisije za izbor i imenovanja da
prodita zakljudak Komisije.
Gospodin MARJANAC, u ime Komisije za izbor imenovanja Opiinskog vijeia Opiine
Lovran, proditao je zakljudak kojim Komisija za izbor i imenovonjo Optinskog vijeia Opiine
Lovran predlaZe Optinskom vijeiu Opiine Lovran, do se za ilona Odboro za
medunarodnu, meiluZupanijsku, meilugrodsku i meiluoptinsku surodnju i odnos s
nacionalnim manjinama Opiinskog vijeto Optine Lovran izabere gospodino ZORANA
PURICA.

Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je raspravu.
Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspralu, Predsjednik Opiinskog vijeia raspravu je
zakljudio i prijedlog odluke dao na glasanje.
Utvrtluje se da je vedinom glasova ( 7 uzau,2,,suzdriana" 

) doneseno sljede6e

RJ E S E NJ E
o razrjelenju i izboru tlana Odbor za medunarodnu, meduiupanijsku, medugradsku i
meduopdinsku suradnju i odnose s nacionalnim manjinama Opdinskog vijeda Opdine

Lovran

tlanak 1.

RazrjeSuje se Roberto Brubnjak duinosti ilana Odbor z medunarodnu,
meduiupanijsku, medugradsku i meduop6insku suradnju i odnose s nacionalnim
manjinama Op6inskog vijeda Opdine Lovran na osobni zahtjev.

ttanak 2.
Zt ila.na Odbora za medunarodnu, metluiupanijsku, meilugradsku i meduopdinsku
suradnju i odnose s nacionalnim manjinama Opdinskog vijeda Opdine Lovran izabire se

Zoran Purid.

Clanak 3.
Mandat imenovanog 6lana traje do isteka redovnog mandata Odbora za medunarodnu,
metluiupanijsku, medugradsku i meiluopdinsku suradnju i odnose s nacionalnim
manjinama Op6inskog vijeda Op6ine Lovran.

Clanak 4.

Ovo Rje5enje objavit de se u ,,Sluibenim novinama Opdine Lovran".
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Ad 12. Informacija o odrZanim sjednicama radnih tijela Opdinskog vijeda
- Odbora za medunarodnu suradnju, 5. sjednica Q0.02.2018.)
- Odbora za ruralni ramoj, 4. sjednica (26.03.2018.)
Opdinsko vijeie je, bez rasprave, primilo na znanje informacije o odrZanim sjednicama
radnih tijela Opiinskog vijeia Opiine Lowan i to: 5. sjednice Odbora za medunarodnu
suradnju i 4. sjednice Odbora za ruralni razvoj.

Kako nitko od prisutnih vijeinika viSe nije imao pitanja, Predsjednik Opdinskog vije6a,
zahvalio se svima na radu Vijeia i u I 9,1 8 sati zakljuaio 9. sjednicu Opiinskog vijeia Opiine
Lowan.

Dovrieno u 19,18 sati.

Zapisniiar:
Azela MandZo

Predsjednik Opdinskog vijeda:
Branislav Petkovi6
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